
Na Igu

Mali nogomet postaja množičen
Zadnjo soboto in nedeljo v oktobru je nogometna

skupina Galati iz Iga organizirala turnir na ighšču osnov-
ne šole na Igu.

To je bil že deseti turnir v tekmovalni sezoni. ki traja
od 15. avgusta 1983 do 15. junija naslednjega leta. In
kdo je bil pobudnik teh turnirjev?

Prvi sestanek ljubiteljev malega nogometa je bil junija
in že na tem je bilo prisotnih približno dvajset organiza-
torjev, ki so si pridobili izkušnje z organiziranjem turnir-
jev, prav toliko pa je bilo prisotnih tudi ekip. ki se v
povprečju največkrat udeležujejo takih turnirjev. Tu so
se dogovorili, da bo za pravilno izvajanje in usklajevanje
terminov za turnirje skrbel »koordinacijski odbor«. ki
ima svoj sedež v pisarni »Lire« v hoielu Slon. Na lem
sestanku se je izkazalo. da se je zanimanje za mali
nogomet izredno razširilo med starimi in mladimi. Zato
so sestavili koledar turnirjev. ki jih bo v tej sezoni
maksimalno petindvajset.

In ker na Igu obstoji posebno zanimanje za nogomet.
ga poizkuša ohraniti in še povečati posebna nogometna
skupina, ki pa ne sodi v nobeno organizacijo. Mladi
nogometaši za svoje delo ne dobe nobenih finančnih
sredstev, pokale in ostale potrebne rekvizite za turnirje
kupujejo iz lastnih sredstev - iz svojibžepov. kaj sele du
bi dobili za svoje delo moralno priznanje. pohvalo.

»Organizator tekmovanja ni biti lahko. če za lo nimaš
nikakršnih sredstev. pa tudi za prostore moraš dolgo
%oditi bitko, ki pa jo na koncu največkrat izgubiš« -
pravijo nogomeiaši, ki jih je kar presenetilo veliko šte\ i-
lo prijavljenih ekip za turnir. Kupili so prehodni pokal.
pokal za prva tri mesla. za fer plav ter priznanja za

najboljšega strelca. igralca in vratarja turnirja. Ta sred-
stva niso pridobili nazaj niti s prodajo pijače in sendvi-
čev. Vedno so v izgubi. interes pa še \edno obsioja.

Zelijo si svojo organizacijo, saj ne vedo koga predsiav-
ljajo, so le neformalno interesno zdruieni in lo jim v času
vse večje insiitucionalizacije ni dovolj. Potrebujejo svoj
žiro račun. denarna sredstva. ime, šporme prosiore. rek-
vizite za šport, kopalnice...

Na Igu obstoji športno društvo Mokerc. zakaj se nc
vključijo vanj je čisto normalno in logično vprašanje.
Tega pa si ne želijo. ker odnosi znotraj tega društva niso
najboljši. Tudi mladinska organizacija ni aktivna. da bi
lahko delovali - le kot nogometna sekcija - v njenem
sestavu. So na slepi poti. dokler še hodijo vsako nedeljo
na lekme bodo še skupaj. ali bo po končani sczi>ni
izumrla tudi ta deiavnost? -

•JC, Ki'

Jesenski KROS KS Rudnik
Prvi kri« KS Rudnik. ki jc bil % siibiuo. 29. \ . 19S.x K-

kljub zelo skromni udekvbi potckal \ rcdu. Pri>ga jc bila
dolga približno 800 m za pionirjc in 2400 m za člunc.
Največ je bilo pionirjev. tako mlajših koi ludi starcjših.
\'endar pa so bili predsia\niki prav \ \sch kiucgtirijah.

Kros je organizirala OO ZSMS Rudnik in Komisija za
šport in rekreacijo KS Rudnik MeninHv da MIIO s icin
izzvali krajane in da na spvimladanskom kro>u -nc tx>
problema z udcležNi.
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